

20 Oct 2018

Dear Customer,

Re: BOCI Securities Limited- Update on Products and Services

Thank you for supporting BOCI Securities Limited (“BOCIS”).

To fulfill the regulatory requirement, we are required to state clearly the scope of services available to our clients. Please be advised that BOCIS currently does not offer the following products and services:

- Leveraged Foreign Exchange Trading
- Short Selling in Shanghai Stock Exchange (“SSE”)/Shenzhen Stock Exchange (“SZSE”) China Connect Securities
- Stock Borrowing and Lending Services in SSE/SZSE China Connect Securities

Should you have any questions please feel free to contact your Relationship Manager or call our customer service hotline at (852) 2718 9666.

Yours faithfully,
BOCI Securities Limited
(This is a computer printout. No signature is required.)

尊贵的客户：

中银国际证券有限公司 - 产品及服务更新

多谢 阁下对中银国际证券有限公司（「中银国际」）的支持！

按监管要求，我司需清楚说明提供予客户的服务范围。兹通知 阁下中银国际暂未提供以下产品和服务：

- 杠杆式外汇交易
- 沪港通及深港通的股票卖空交易
- 沪港通及深港通的股票借贷服务

如有任何疑问，请联络阁下的客户经理或致电客户服务热线 (852) 2718 9666 。

中银国际证券有限公司 谨启
(此函乃电脑编印无须授权签署。)